
 

 

 

Medlem af Folketinget Dennis Flydtkjær (DD) har den 12. december 2024 stillet 

følgende spørgsmål nr. S 427 til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed 

besvares. 

 

Spørgsmål S 427: 

”Er ministeren enig med sin partifælle og Venstres politiske ordfører, Jan E. 

Jørgensen, når han udtaler, at spærregrænsen bør hæves i Danmark, og henviser til, 

at den er 4-5 pct. i vores nabolande? 

 

Begrundelse: 

Der henvises til artiklen »Det er en af tidens mest centrale debatter om folkestyret. 

Nu stempler V-profil ind med markant forslag: Hæv spærregrænsen« fra Berlingske 

den 5. december 2024.” 

 

Svar: 

Artiklen, der henvises til i spørgsmålet, er en del af en debat om, hvordan vi skaber en 

god politisk kultur på Christiansborg, hvor grundigt lovgivningsarbejde og den 

politiske substans er omdrejningspunktet.  

 

Regeringen har ikke drøftet spørgsmålet om spærregrænsen. 
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